



## Student Profile

**Name: Rudy Kisten**

**Course: Access to Business**

**Country: Mauritius**

After my move from Mauritius to the UK I have found my education knowledge has enhanced dramatically at Guildford College. The teachers, atmospheres are inviting and exciting and have enabled to seek many opportunities that can help towards my education and future. My first experience with Guildford College was really amazing because the tutors and staff in the college are really professional and deliver a high standard of teaching. After completion of my Access to Business successfully, I have decided to continue for further studies with Guildford College for the next 3 years studying a BA honours in Business Studies.

Depuis mon arriver au Royaume Uni de L'île Maurice, je constate que mes études tertiaires est en entraines de s'avancer graduellement avec le Collège Guildford. Le collège offres une atmosphère très ambiante et l'enseignement que j'ai dans cet établissement est fabuleux et m'aides aussi d'avoir plus des opportunités l'extérieur par rapport avec mon future carrière. L'expérience que j'ai avec le collège Guildford c'était vraiment fantastique parce que tous les membres personnels sont vraiment des professionnels et vous aidez aussi pour l'avancement de vos études. Je décide de continuer à étudier avec cet établissement parce que je me sens protéger, les enseignants et les membres du personnels sont très familiariser avec les élèves. Il me reste encore trois années pour terminer mon diplôme supérieur en Business.